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- Iskreno da vam kažem nisam siguran kako doći do rešenja. Tačno je da moraju da se uklone
jer su postal veliki problem za selo. U ulici Žarka Zrenjanina sam primetio veliki broj pasa
lutalica. Nije rešenje ni ubiti ih,  nehumano je... Možda nekakav azil....  
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